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Dancila, despre OUG fiscala: Am chemat toti ministri sa vedem ce modificari

facem

Premierul Viorica Dancila a declarat, luni, ca i-a chemat pe ministrii cabinetului sau pentru a vedea ce

probleme sunt legate de OUG fiscala si ce modificari ar trebui implementate. Acesta a adaugat ca

modificarea ordonantei nu înseamna o cedare din partea actualului Guvern. 

„Legat de OUG 114. Am spus ca este nevoie de flexibilitate si de aceea am chemat ministri ca fiecare sa spuna ce

probleme sunt pe fiecare capitol în parte. Ceilalti ministri au discutat fiecare pe linia domniei sale astfel încât acolo

unde sunt probleme sa vedem ce modificari facem. Asta nu înseamna o cedare. Nu înseamna ca cine striga mai

tare, ala are dreptate”, le-a spus Dancila, luni, primarilor de comune în cadrul celei de-a XXII-a sesiune ordinara a

Adunarii generale a Asociatiei Comunelor din România (A.Co.R.).

Aceasta a adaugat ca modificarile care vor fi aduse ordonantei fiscale vor fi aduse în concordanta cu cerintele

primarilor.

„Vrem ca modificarile pe care le facem sa fie în concordanta cu problemele pe care le aveti dumneavoastra. Vreau

sa schimbam acest mod de abordare. Problemele trebuie sa vina dinspre dumneavoastra catre noi ca sa putem lua

deciziile care se impun”, a conchis Dancila.

Afirmatiile premierului Viorica Dancila vin în contextul în care OUG 114/2018 au adus numeroase nemultumiri

din partea mai multor institutii, dar si companii. Printre nemultumiti se numara bancile, dar si administratiile

locale.

De asemenea, Consiliul de Administratie (CA) al Bancii Nationale a României (BNR) a anuntat ca este esential ca

Ordonanta de Urgenta a Guvernului nr. 114/2018 sa renunte la legarea taxei pe activele financiare ale bancilor de

ROBOR, deoarece înseamna legarea acestei taxe de politica monetara.
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